## OUR BATTLE WITH SEX

# 我們與性的鬥爭

Money, Sex, and Power - Series 「金錢、性與權力」系列

## What does the Bible say about sex? 聖經對性是怎麽說的?

#### 1. God CREATED YOU

神創造了你

Christ is the visible image of the invisible God. He existed before anything was created and is supreme over all creation, for through him God created everything in the heavenly realms and on earth. - Colossians 1:15-16a (NLT)

基督是不可見之神的可見形象。祂在萬物被創造之前就已經存在,並且是至高無上的,因為神藉著祂在天國和地上創造了一切。-歌羅西書 1:15-16a

#### 2. God CREATED SEX

神創造了性

Then God blessed them and said, "Be fruitful and multiply. Fill the earth and govern it.

- Genesis 1:28 (NLT)

然後神就賜福,又對他們說:「要生養眾多。遍滿地面並治理這地。」-創世記 1:28

#### 3. Sex is **POWERFUL**

性是強大的

#### 4. God sets the **GUARDRAILS**

神設置了護欄

It is God's will that you should be sanctified: that you should avoid sexual immorality;

- 1 Thessalonians 4:3 (NIV)

這是神的旨意,就是要你們成為聖潔,你應該遠避淫行 - 帖撒羅尼迦前書 4:3

Sexual Immorality is any sexual activity outside of God's **ORIGINAL DESIGN** for sex to be experienced

性不道德是任何在神對性體驗的原始設計以外的性活動

Sanctification refers to the <u>PROCESS</u> of becoming <u>MORE LIKE</u> Jesus. 成為聖潔是指變得**更像**耶穌的**過程**。

### *Today's Big "Question"...* 今日主旨

Who have I <u>ALLOWED</u> to <u>SHAPE</u> my view	of sexuality? God? My Parents? Culture? Myself?
Something else?	

我允許誰來塑造我對性的看法?神?我的父母?文化?我自己?是別的嗎?\_\_\_\_\_

Discussion Questions: 討論問題:

- 1. Who or what has shaped your view of sexuality? 誰或什麼塑造了你對性的看法?
- 2. How does culture communicate its view of sexuality? 文化如何傳達其對性的看法?
- 3. How was the topic of sex talked about in your home? 你家裡是如何談論性話題的?
- 4. The preacher said, "God sets the guardrails". How does that make you feel? Do you agree or disagree? Why or why not?

牧師說:「神設置了護欄」。這讓你感覺如何?你同意還是不同意?為什麼?